
_M ->

	

0111 :8 >III IB
....

ORSZÁGGYŰLÉSIKÉPVISELŐ

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin

az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Újabb kérdés az ortopéd cipők támogatása ügyében?” címmel a Házszabály 91 .*-a alapján

írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás egészségügyi miniszterhez.

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrégiben tettem fel Önnek kérdést az ortopéd cip ők támogatása ügyében . Időkőzben meg

is kaptam kérdésemre a választ, miszerint igaz volt a felvetésem, hogy jócskán le fogj a

csökkenteni a kormányzat a támogatást ezen a területen. A kérdésem óta eltelt időben csak

annyi változott, hogy a gyermekcipők esetében mérsékelték a támogatás-csökkentést, de így i s

jócskán megnövekedik az a teher, amely azokra a szülőkre hárul, akiknek gyermeke kénytelen

ilyen cipő t hordani.

Szakemberek véleményét kikérve az Ön válasza talán ott „sántít” – nem véletlenül használom

ezt a szót -, hogy csupán a cipőkrő l beszél, holott egy ortopéd cipő csak akkor ortopéd cipő ,

ha annak vannak tartozékai is, márpedig a tartozékok esetében nem változott semmi a

kormányzati szándékból. Ilyen tartozékoknak számítanak az említett cipőkben például a

lúdtalpbetét, a bőrbélés, a sarokdöntés vagy a laticelpárna a talpfelűleten, de még

sorolhatnám. Mindezt figyelembe véve kiszámíttattam egy ortopéd cipőkkel foglalkozó

szakemberrel, hogy mennyivel drágulna egy gyermekeknek gyártott cipő aszerint a
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szabályozás szerint, amit önök augusztus 15-t ől be kívánnak vezetni, ha csak az

alaptartozékokat vesszük figyelembe. Arra is megkértem, hogy forintban adja meg a számo t

ne százalékban, mert - mint tudjuk -, a százalékok sokszor csalókák. Így a következő adat jött

ki: míg korábban 3240 Ft-ba került egy ilyen gyermekcip ő az alaptartozékokkal együtt, addi g

az új szabályozás szerint ugyanez a cipő 11400 forintba kerülne a szül őknek. Ez az jelenti ,

hogy az új szabályozás szerinti ár alapján jelenleg négy pár cipőt tudott venni az anyuka a

gyermekének, de augusztus 15-től már csak egyre futja belőle .

Tisztelt Miniszter Úr !

Elhiszem, hogy bajban van az ország, de nem lehetne megoldani azt, hogy ne a bete g

embereken, beteg gyermekeken spóroljon a Kormány?

Kiszámolta-e valaki, hogy mennyi többletterhet jelent majd, ha ezek az emberek nem jutna k

hozzá a speciális gyógyászati segédeszközeikhez, és ezért kés őbb komolyabb

deformálódások, betegségek alakulnak ki náluk, amit csak műtéttel vagy hosszabb kezelésse l

lehet orvosolni?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009. augusztus 11 .

Erdős Norbert
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